
 
Magyar Elektrotechnikai Egyesület 
Villamos Gép, Készülék és Berendezés Szakosztálya 

E m l é k e z t e t ő 

Tárgy: Aktuális feladatok. 
Hely: Pannon Kincstár Tanoda, 1056 Bp., Váci utca 47. II. 212. (bérelt) 
Időpont: 2013.11.21. 16 óra 
 

1. Dr. Madarász György elnök úr üdvözlő szavai után  Pálfi Zoltán úrral közösen beszámolt  
az Elnökség nov. 8-ai ülésének főbb gondolatairól. Kiemelkedik ezek közül a MEE új 
stratégiai tervének kidolgozása. Az Egyesület a Vándorgyűlés alkalmával állásfoglalást 
fogalmazott meg a villamos energia termelésének, elosztásának, felhasználásának 
aktuális kérdéseiről. (Lásd az Elektrotechnika 2013/10. számának 30. oldalán). A témáról 
az Országos Elnök-Titkári Tanácskozás OET részletesen tárgyalt. (Egyébként javasoljuk
az október 15-ei ülésünk emlékeztetője első két pontjának újra-olvasását).  
 

2.  Az OET fő témája a MEE stratégiai terve volt, amely négy szinten fogalmazza meg a 
küszöbön álló feladatokat: szervezeti, szakmai, ipari és társadalmi szinten. Részletekről a 
decemberi ülésünkön fogunk beszámolni. Új javaslatok fogadására az Elnökség 
folyamatosan nyitott. 
 

3. Az SZMSz –ünket az Elnökség elfogadta, de még mindig a „Tervezet” szó van rajta és a 
végén nincs ott a záradék az elfogadásról.. Kérjük ennek pótlását.  
 

4. Jakabfalvy Gyula úr beszámolt a VILLGÉP munkacsoport helyzetéről, kitérve pénzügyi 
vonatkozásokra is. Horváth Zsolt úr a szakosztály gazdasági felelőse a jövőben 
segítséget nyújt pénzügyi kérdésekben.   
 

5. Horváth Zsolt úr beszámolt arról, hogy a 2014. évi (és a következő 3 évet érintő) pénzügyi 
tervet határidőre beadtuk. Ismertette a részleteket, a 300.000.- Ft tervezett felhasználását. 
 

6. Dr. Madarász úr a MEE honlapján belül a szakosztályi rész gondozását fontosnak tartja. 
Felkértük Wojnárowich Gábor urat  „honlapfelelősi” feladatok ellátására, Babka Gábor 
úrral való kapcsolattartásra. Kívánatos lenne, ha jogunk és módunk lenne a szakosztályi 
részt szerkeszteni. 
 

7. A 2014. évi szakmai napunk témája a villamos hajtások lesz. A cím, a pontos dátum és a 
helyszín még nem ismert. Felkértük Pálfi Zoltán urat, mint a téma szakértőjét, kezdje meg 
a lehetséges előadók megkeresését, fogalmazza meg a felhívást. Ötletek érkeztek a 
lehetséges cégek, illetve előadók tekintetében.   
 

8.  A jövő évi szakmai látogatásokra igen sok javaslat érkezett, megvalósításuk több 
körülmény (autóbusz, időpont-egyeztetés, ütközések elkerülése, más szervezetekkel való 
együttes program) függvénye.  
Vastag László úr vállalta néhány fontosabb úti cél felmérését. 
  

9.  Legközelebbi ülésünk december 11 -én 17 órakor lesz az óbudai MÓKUS söröz őben . 
(Bp. III. Mókus u. 1 – 3, a Főplébánia mellett). Pest felől érkezve a Lehel úttól induló 1V 
vagy  101V jelű villamospótló autóbuszról a Szentlélek-téren kell leszállni.   
Mindenkit szeretettel várunk. 
 

 Budapest, 2013.11.27.                                                                    Lieli György 
 


